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Referat af skolebestyrelsesmøde onsdag d. 31. januar 2024 kl. 17-19  
 

Deltagere: Nadja Tandrup, Stine Abildløkke Borresen, Sara Vinding, Anna-
Signe Holst, Sidsel Raben, Ane Palsberg, Dan Cui Priergaard, Christoffer 
Korsbakke Mortensen, Sidsel Buhl, Jesper Walbum, Rikke Michan, Isaiah 9.Z, 
Signe 9.X 

 
Afholdes: I medarbejderrummet 
 
Gæster: Turi Høgh 
 
Ordstyrer: Ane og Sara  
Referent: Jesper Walbum  

 
Afbud:  

 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00 
17:02 

Godkendelse af referat  

 

Godkendt 

Meddelelser (Orientering) 17:02-
17:25 

Formanden 
- Formandsmødet 
- Skolevisionsarbejdet 

Skoleledelsen 
- Herunder en status på indskrivninger til kommende 0. 
- Økonomi 
- Børn med særlige forudsætninger 
- Specialundervisningsområdet 

Medarbejderne 

Formanden: 
Skriv til Ane, hvis der er bud på noget, der skal 
bygges. Rikke byder ind med cykelparkering.  
 
Info fra Rikke fra formandsmødet om 
opgaveudvalg i forhold til skolevisionen. Der er to 
skoleledere i udvalget og flere 
bestyrelsesrepræsentanter. Der skal også være en 
følgegruppe, hvor Bakkegård skal stille med 1 
leder og 3 medarbejderrepræsentanter.   
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Skoleledelsen:  
Vi har p.t kun 65 indskrevne børn til 0. klasse. 
Børnetallet er faldende. 
 
Vi går ud af 2023 med et mindre overskud.  Det er 
på grund af mådeholdenhed på driften. Vi bruger 
mange lønkroner. Overskuddet er stort set 
allerede brugt i 2024 på grund af ny 
allokeringsmodel. 
 
Vi har to medarbejdere, der er blevet ”uddannet” 
til arbejdet med BMSF. Der arbejdes med det i 
indskoling og mellemtrin. Udskolingen venter.  
 
Rikke er med i en arbejdsgruppe omkring hvordan 
der arbejdes med timerne 0-9 t. støtte til børnene. 
Der er yderligere 8 forskellige grupper, der 
arbejder med specialundervisningsområdet. 
 
Det er skolebestyrelsesvalgår. Valget kører fra 
april til maj. Sara, Nadja og Christoffer er på valg. 
Det nye er, at man kun kan stemme digitalt.  
 
Medarbejderne: Intet nyt fra medarbejderne, dog. 
Det er blevet meget bedre med temperaturen.  

Elevrådet  17:25- 
17:35 

Opfølgning på punkter fra sidst  Der er blevet drøftet sidste skoledag. Jesper 
kommer rundt og snakker med alle 9. klasserne. 

Ny styrelsesvedtægt og 
diæter 

17:35-
17:40 

Kort orientering, beslutning sendes til Rikke  Bestyrelsen skal samlet give Rikke en 
tilbagemelding, hvis de frasiger sig diæter.  
Økonomien tilfalder i det tilfælde skolen.  
 
Sara foreslår, at hvis de frasiger sig diæter, har 
bestyrelsen et ønske om at det skal gå til goder til 
medarbejderne. F.eks. til sociale arrangementer. 



 

3 
 

 

GFO 17:40-
18:00 

Turi giver en generel status på GFO og giver en tilbagemelding på 
GFO fokus på 3. årgang 

 

Turi fremlagde en status på GFO og en statistik 
over, hvor mange 3. klasser der bruger GFO.  
 
Mange takkede for en god orientering og de 
mange gode initiativer i GFO.  
Slides kan sendes, hvis nogle ønsker det.   
 

Evaluering af 
klassekoordinatormøde i 
november  

18:00-
18:15 

Referat vedhæftet  Der er nogen, der skal kigge på det input, der er 
kommet fra klassekoordinatorerne, sammenholdt 
med budskaberne fra Styrket forældrekontakt. 
Hvad er den gode guide til generel kommunikation 
med skolen?  
 
Ledelsen eller skolebestyrelsen kan/skal være med 
til at brede det ud til forældremøderne. 
 
Forældreguiden skal være med til at kvalificere 
kommunikationen allerede fra start af.  
 
Nadja, Sidsel og Sara er gruppen, der samler 
stumperne. 

Trafikindsats  18:15-
18:25 

Status og opfølgning  Sara har haft en snak med et par forældre, der har 
stået trafikvagter…. God feedback.  
Info om at være trafikvagt skal lægges ud til alle i 
stedet for kun at blive kommunikeret ud til 
klassekoordinatorerne. På første forældremøder i 
indskolingen, skal det kommunikeres ud, at det er 
en SKAL opgave….  
 
Trafik i Børnehøjde har sendt en status med 
anbefalingerne for det videre arbejde. Der er ikke 
noget nyt under solen…. Det drøftes med Morten, 
der er trafikkoordinator og skrives ind i vores 
trafik-politik.  
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Rikke, Sara og Christoffer følger op sammen med 
skolens trafikfærdselsperson.   
 
Der skal en dialog i gang med Cassiopeia.  
Kan der sættes en kort og venlig besked i 
vinduesviskeren, hvis der parkeres i ”kys&kør”. 
 

Godkendelse af 
timefordelingsplan  

18:25-
18:40 

Vedhæftet  Godkendt 

Det nye folkeskoleudspil 18:40 – 
18:55 

Kort oplæg (kan udskydes)   

Eventuelt  18:55- 
19:00 

 Der skal laves statusmøde med Familiegryden. 
 
Rikke: 1/3 begynder hjemtagelsen af rengøringen.  
 
Det nye jobløfte skal være med til at gøre 
Gentofte attraktiv. En udfordring man nu kan søge 
orlov, selv om man har fået nyt job.  
 
Anna-Signe sender sit udkast til en 
kommunikationspolitik, så det kan være med til at 
kvalificere arbejdet med kommunikation på aula. 

Kommende punkter / 
opfølgning  

 - Årsplan for indhold på møderne  
- Skole/hjemsamtaler 
- Meddelelsesbogen (godkendelse af princip)  
- Ungeprofilundersøgelsen 

 

 


